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aktuality

Opozice trvá na uvolnění, ale za přísných podmínek

vloženo: 18.2.2021, 09.14

Opozice je pro to, aby se v pondělí otevřely malé obchody, i když počty nakažených rostou a nemocnice jsou
už covid pacienty skoro naplněny. Podle opozičních šéfů je současný stav,...

Pokračuje pozastavení odkladných operací, část poslanců by chtěla nechat rozhodnout
nemocnice

vloženo: 15.2.2021, 09.36

Desítky tisíc odložených zákroků a několikaměsíční čekací doby na operace. S neustupující epidemií
covidu-19 pokračuje i zákaz provádění odkladné péče. Některé nemocnice by ale přivítaly, kdyby i teď mohly
operovat...

Kaňkovský: Pomůžeme rodinám s autistickým členem rodiny i držitelům ZTP

vloženo: 10.2.2021, 21.45

Rodiny, které se starají o dítě či dospělého člena rodiny s těžkou poruchou autistického spektra nebo o
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pacienta s těžkou demencí dnes získaly notnou dávku naděje, že se jejich těžký úděl...

Zákaz elektivních výkonů začíná být problém, odsouvání se může projevit na zdraví pacientů

vloženo: 6.2.2021, 09.45

Nemocnice už pátý měsíc žijí chorobou covid-19. Nemoc, která zapříčinila vzrůst úmrtnosti v České republice
v minulém roce o hrozivých 15 procent, přitom pacienty ovlivňuje přímo i nepřímo. Kvůli ní...

Lékař z opozice: O frustraci pacientů, chybách při očkování i aroganci na party v hotelu

vloženo: 29.1.2021, 13.30

Je lékařem, primářem, členem Ústředního krizového štábu. A také poslancem a členem opozičního Anticovid
týmu. Vít Kaňkovský (KDU-ČSL) na vlastní kůži zažívá, jaká je aktuálně situace v českých nemocnicích.
Upozorňuje...



3

Lyžaři a běžkaři, pozor! Nestíháme, vážné úrazy kvůli covidu nebude čas řešit, varují lékaři

vloženo: 28.1.2021, 10.15

Nejen politici, ale i lékaři varují před otevřením sjezdovek. Kvůli plným kapacitám nemocnic se totiž může
stát, že pokud se někdo při lyžování vážně zraní, nebude možné ho rychle a...

Naděje v boji s covidem: REGEN-COV2

vloženo: 28.1.2021, 10.09

O REGEN-COV2 by mohla mít zájem i ČR. Právu to včera řekl premiérův poradce pro zdravotnictví Roman
Prymula. „Zdá se, že je účinný. Budeme mít zájem ho také sehnat,“ řekl...
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O očkování jednal ministr zdravotnictví s trojkoalicí

vloženo: 28.1.2021, 10.00

VYSOČINA (herb) - V souvislosti s problémy, spjatými s očkováním, proběhla ve středu 20. ledna schůzka
zástupců trojkoalice SPOLU (ODS, KDU-ČSL, TOP09) s ministrem zdravotnictví Janem Blatným. Kromě
nedostatku vakcín...

AntiCovid tým vyzývá vládu, aby zajistila zahraniční pomoc pro covidové pacienty

vloženo: 15.1.2021, 09.14

V souvislosti s kritickou situací na Chebsku, Karlovarsku, Pardubicku, Zlínsku a v dalších nemocnicích po celé
České republice vyzval expertní AntiCovid tým složený ze zástupců koaličních stran ODS, KDU-ČSL a TOP 09
vládu, aby...
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„Superhygienu“ opozice odmítá

vloženo: 5.1.2021, 09.21

Epidemie koronaviru ukázala na slabinu v dosavadním fungování hygienických stanic. Vládní návrh změn ale
zřejmě narazí na odpor.  

Ministr Blatný chce převést kartotéky do počítačů. Elektronizaci označil jako jednu z letošních
priorit

vloženo: 4.1.2021, 09.20

Větší dostupnost moderních léků pro pacienty, elektronizace zdravotnictví a spravedlivější úhrady za
zdravotní péči jsou hlavní priority ministra zdravotnictví Jana Blatného (za ANO) pro příští rok. Chce je
prosadit i...



6

Kaňkovský: Stále nejsme připraveni na očkovací akci. Nebezpečně se zaplňují nemocnice, mám
obavy z dalšího vývoje

vloženo: 31.12.2020, 09.20

Česko se v rámci přetrvávající koronakrize dostává do další kritické fáze. Počty nakažených dosahují
rekordních čísel, kapacity nemocnic se opět zaplňují a jedinou skutečnou záchranou je v tomto případě
podle...

Vláda s otálením očkovací strategie riskuje další životy. Klausova rebelie zaráží, říká Kaňkovský

vloženo: 22.12.2020, 06.51

ROZHOVOR – Zneklidňuje jej, jak vláda otálí s přípravou očkovací strategie. Lidovecký místopředseda
sněmovního Výboru pro zdravotnictví Vít Kaňkovský tvrdí, že každý týden ve zpoždění procesu očkování
může stát další...
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PF 2021

vloženo: 17.12.2020, 21.33

Radost, pokoj, láska,  ať u Vás přebývají nejen o Vánocích. A do nového roku 2021 Vám přeji, aby v každém
dni pro Vás jasně svítila hvězda naděje.   Vít Kaňkovský  ...

Interpelace ve věci "Novela zákona o soc.službách - zase jen slib?"

vloženo: 17.12.2020, 21.29

Poslanecká sněmovna 17.12.2020 - Ústní interpelace Víta Kaňkovského na nepřítomnou ministryni práce a
socilních věcí Janu Maláčovou ve věci: Novela zákona o soc.službách - zase jen slib?
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